



Student Positions with ESDC / Service Canada

HAVE YOU APPLIED TO FSWEPP – THE FEDERAL STUDENT WORK EXPERIENCE PROGRAM?

Are you a full-time student returning to full-time studies in the fall?

Looking for a summer work placement?

Interested in helping Canadians with essential programs and services?

If you are looking to:

- gain professional experience in an environment that values equity and diversity
- engage in networking, learning and development opportunities
- learn transferable skills and abilities
- explore a variety of career paths

Various opportunities are waiting for you!

Service Canada employment opportunities could include (but not limited to) call centre, clerical, data entry administrative, IT, finance, in-person service centres and more!

Eligibility: You are eligible for the FSWEPP program if you meet these 3 requirements:

- you are a full-time high school, CEGEP, college or university student
- you are returning to full-time studies in the next academic year
- you meet the minimum age requirement in the province/territory of work

Students who are in their final year of academic study and who are not intending to return to full-time studies are eligible to work part-time up until the time they graduate.

Language Requirements: English, French and Bilingual

Location of work: Various locations throughout the Atlantic Provinces – may involve working in an office or remotely

Student rate of pay: <https://www.canada.ca/en/treasury-board-secretariat/services/pay/rates-pay/student-rates-pay>

Apply now: [Canada.ca/student-work](https://www.canada.ca/en/treasury-board-secretariat/services/pay/rates-pay/student-rates-pay)

Please submit your application as soon as possible to be considered for summer employment opportunities with Service Canada.

- [Learn more about how ESDC programs and services supports Canadians](#)
- [Information on Employment Equity](#)
- [Covid-19 Vaccination Requirements](#)



Postes étudiants à EDSC/Service Canada

AVEZ-VOUS POSÉ VOTRE CANDIDATURE AU
PROGRAMME FÉDÉRAL D'EXPÉRIENCE DE TRAVAIL ÉTUDIANT (PFETE)?

Étudiez-vous à temps plein et comptez-vous reprendre les études à temps plein à l'automne?

Cherchez-vous un emploi pour l'été?

Est-ce que la possibilité de soutenir les Canadiens et Canadiennes grâce à
des programmes et des services essentiels vous intéresse?

Si vous souhaitez...

- acquérir de l'expérience professionnelle dans un milieu qui valorise l'équité et la diversité;
- faire du réseautage, apprendre et vous perfectionner;
- acquérir des compétences et des aptitudes transférables;
- explorer un éventail de parcours professionnels

Diverses possibilités s'offrent à vous!

Service Canada offre des occasions d'emploi dans de nombreux domaines : centre d'appels, soutien administratif, entrée de données, administration, informatique, finances, centres de services en personne, et plus encore!

Admissibilité : Pour être admissible au PFETE, vous devez répondre aux trois (3) critères suivants :

- être inscrite ou inscrit à temps plein dans une école secondaire, un cégep, un collège ou une université;
- être aux études à temps plein pendant la prochaine année scolaire;
- avoir l'âge minimum requis pour travailler dans la province ou le territoire d'embauche.

Les étudiantes et étudiants qui terminent la dernière année de leur programme et qui n'ont pas l'intention de reprendre leurs études à temps plein sont admissibles à un emploi à temps partiel jusqu'à la réception de leur diplôme.

Exigences linguistiques : français, anglais et bilinguisme

Lieu de travail : divers emplacements dans les provinces de l'Atlantique, dans un bureau ou à distance

Taux de rémunération horaire : <https://www.canada.ca/fr/secretariat-conseil-tresor/services/remuneration/taux-remuneration/taux-remuneration-etudiants>

Postulez dès maintenant : Canada.ca/emploi-etudiant

Prière de postuler le plus tôt possible pour considération en vue d'un emploi d'été à Service Canada.

- [Apprenez-en davantage sur la façon dont les programmes et services d'EDSC appuient les Canadiens](#)
- [Renseignements sur l'équité en matière d'emploi](#)
- [Exigences de vaccination contre la COVID-19](#)